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PROTOKÓŁ NR XXX/2013  
z obrad XXX sesji Rady Gminy Godkowo kadencji 2010 - 2014 odbytej w dniu 

26 marca 2013 r. w sali narad Urzędu Gminy w Godkowie 
 
Ad. pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Jankowiak dokonała o godz. 10:00 
otwarcia obrad XXX sesji Rady Gminy. Powitała zebranych i stwierdziła 
prawomocność obrad. Zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczyło 13 
radnych. 
W obradach ponadto udział wzięli: 
1. Wójt Gminy Godkowo – Pan Janusz Ryszard Grzywalski 
2. Sekretarz Gminy – Pani Danuta Anna Janczuk 
3. Skarbnik Gminy – Pani Bożena Makuch 
4. Kierownicy jednostek organizacyjnych 
5. Sołtysi – lista obecności w załączeniu 
6. Kierownik Posterunku Policji w Młynarach Pan Zbigniew Dabkiewicz 
7. Dyrektor Gimnazjum w Dobrym Pani Jadwiga Bogdaniuk  
8. Druh OSP w Godkowie Pan Robert Małejko 
 
Ad. pkt. 2. Odczytanie porządku obrad. 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Odczytanie porządku obrad. 
3. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym. 
4. Interpelacje i wnioski Radnych. 
5. Zapytania mieszkańców gminy. 
6. Prezentacja sprawozdań: 

a) z działalności Komendanta Komisariatu Policji w Pasłęku oraz informacja 
o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 
Komisariatu Policji w Pasłęku w 2012 roku; 
b) z pracy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Godkowie w 2012 
roku; 
c) z działalności Biblioteki Publicznej w Godkowie w 2012 roku; 
d) z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w 2012 roku. 

7. Podjęcie uchwały nr XXX/143/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016.  

8. Podjęcie uchwały nr XXX/144/2013  w sprawie zmian  budżetu Gminy na 
2013 rok. 

9. Podjęcie uchwały nr XXX/145/2013 w sprawie przekazania środków 
finansowych na Fundusz Wsparcia Policji. 
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10. Podjęcie uchwały nr XXX/146/2013 w sprawie uchwalenia Regulaminu 
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Godkowo. 

11.  Podjęcie uchwały nr XXX/147/2013 w sprawie wyrażenia lub nie 
wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 
na 2014 rok. 

12. Podjęcie uchwały nr XXX/148/2013 zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia przedmiotu Komisji Rady Gminy oraz ustalenia składu 
osobowego tych Komisji.  

13. Podjęcie uchwały nr XXX/149/2013 w sprawie ustalenia regulaminu 
korzystania ze świetlic wiejskich na terenie gminy Godkowo. 

14. Podjęcie uchwały nr XXX/150/2013 w sprawie przyjęcia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Godkowo w 2013 roku. 

15. Podjęcie uchwały nr XXX/151/2013 w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Godkowo. 

16. Podjęcie uchwały nr XXX/152/2013 w sprawie nadania Statutu dla 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Godkowie.  

17. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
18.  Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji. 
19.  Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała jednak, że na wniosek  Pana Wójta  
o wycofanie z obrad sesji pkt. 13 - podjęcie uchwały  nr XXX/149/2013 w sprawie 
ustalenia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie gminy Godkowo, 
punkt ten zastąpiono podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Elbląskiemu na realizacją zadania publicznego.  

            
Zaproponowany porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie. 
 
Ad. pkt. 3.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym. 
 
Pan Wójt powiedział, że od ostatniej sesji minęło sporo czasu. W okresie 
międzysesyjnym trwały prace nad budżetem, ponieważ na zebraniach wiejskich 
wynikło wiele potrzeb. Zmiany te zostały naniesione do budżetu. Naniesiono do 
założeń inwestycyjnych wykonanie dokumentacji i doprowadzenie wody do 
Olkowa, która zostanie doprowadzona z Ornety, a nie z Łępna. Naniesiono także 
wykonanie dokumentacji na wodociąg w Osieku. Pan Wójt wyjaśnił, iż wina  z 
powodu braku wodociągu na kolonii Osiek nie leży po stronie Urzędu Gminy, ale 
po stronie mieszkańców, którzy swego czasu nie wyrażali zgody na jego 
doprowadzenie.  
Do budżetu wprowadzono także wykonanie dokumentacji i remont drogi w 
Piskajnach na kwotę ok. 300 tys. oraz zł oraz na wykonanie 700 m chodnika w 
Osieku, gdzie koszty UG Godkowo 35 tys., koszt Starostwa także 35 tys. zł.  
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Naniesiono także poczynienie starań o pozyskanie 17 osobowego autobusu z 
PFRON – dofinansowanie wynosi 80%. Model Renault Traffic jest dobry, ale 
niestety zbyt mały. Aktualnie w ramach funduszy z Urzędu Pracy  szkolony  jest 
kierowca.  
Do założeń budżetu wprowadzono także zakup dwóch kontenerów na boisko w 
Godkowie dla Klubu Żuraw. Na dzień dzisiejszy domki holenderskie nie spełniają 
wymogów Warmińsko – Mazurskiego Związku Piłki Nożnej. Domki te zostały 
wycenione na 3.200 zł i 3.400  zł i jeśli znajdą się chętni, to zostaną sprzedane. W 
sytuacji kryzysowej nowo zakupione kontenery będą wykorzystane jako 
mieszkania socjalne.  
W obecnym czasie jest wykonywana dokumentacja na drogę Godkowo – 
Miłakowo, odcinek ten wynosi 2 km, a w kosztach partycypować będzie 
Wojewoda, Starostwo, Nadleśnictwo oraz Gmina Godkowo.   
Do założeń budżetu naniesiono także wykupienie ze Schroniska w Zbożnem trzech  
boksów dla sześciu bezdomnych psów. Na dzień dzisiejszy koszt jest dość wysoki, 
ale koszt utrzymania psów w Schronisku w Tczewie to także ok. 10 tys. złotych. 
Kolejna inwestycja  jaką zawarto w budżecie to wykonanie koncepcji na budowę 
kanalizacji i oczyszczalni w Grądkach. Jest to dość kosztowna inwestycja. 
Zabezpieczono także środki na drogę na osiedlu przy stacji paliw w Godkowie, 
gdyż wyjazd na drogę 513 będzie zamknięty. Należy więc wykonać asfalt, ale 
najpierw trzeba rozwiązać problem odwodnienia tej drogi. Wiadomo, że osiedle jest 
wybudowane niezgodnie z przepisami, za co częściowo odpowiada Urząd Gminy. 

Następnie Pan Wójt poinformował, że interesanci przyjmowani w środy 
zazwyczaj przychodzą w sprawie pracy. Najwięcej zainteresowanych pracą jest 
kobiet. 

Kolejną sprawą jaką poruszył Pan Wójt było podsumowanie zebrań 
wiejskich o tematyce gospodarki odpadów komunalnych. W poszczególnych 
miejscowościach odbyło się 20 zebrań, na których frekwencja była bardzo wysoka. 
Pan Wójt wywnioskował, że dla mieszkańców najważniejszy jest dobry stan dróg 
gminnych, powiatowych i wojewódzkich.  

W minionym czasie Urząd Gminy złożył projekt 8.3 w sprawie 
przeciwdziałania wykluczeniu cyfrowemu mieszkańców, o którym więcej opowie 
Pani Sekretarz.  

Ruszyły zatrudnienia z Urzędu Pracy: przyjęto 12 stażystów i 8 
pracowników na prace publiczne.  

Do kwietnia potrwa wycinka drzew przy drodze wojewódzkiej 513, po czym 
rusza modernizacja tej drogi, która z kolei potrwa 1,5 roku. W związku z tym od 1 
kwietnia TIR-y będą poruszały się objazdem przez Pasłęk – Morąg i Młynary- 
Spędy. 

Następnie Wójt poinformował, że po sesji na spotkaniu z sołtysami Pani 
Joanna Kubiak przedstawi informację na temat wyjazdów do Rosji, do obwodu 
Kaliningradzkiego. 
 Pan Wójt poinformował także, że wykonano część remontu drogi Plajny – 
Bielica, to co było możliwe zostało wykonane. Ta droga, nigdy nie będzie zrobiona 
dobrze, ponieważ jest tam pędzane bydło, które ją niszczy. Został wykonany rów 
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ok. 700 metrów, który powinien odbierać wodę. Przy okazji zostały odwodnione 
pola rolników, które były podmoknięte.  

Kolejnym tematem jaki poruszył Pan Wójt, było odśnieżanie dróg, które od 
stycznia do 26 marca tego roku wyniosło 29.679,20 zł. 

Następnie nawiązał  do Dnia Kobiet, zorganizowanego w świetlicy wiejskiej 
w Godkowie. W uroczystości wzięły udział kobiety z terenu całej gminy. Pani 
Sekretarz zadbała o to, by Panie dobrze się bawiły. Wręczono kwiaty – rękodzieła, 
które zostały wykonane przez mieszkankę gminy. 

W ostatnim czasie zostało zorganizowane spotkanie integracyjne z 
Powiatowym Urzędem Pracy i Policją – organizacjami, które częściowo pomagają 
gminie, z którymi należy współpracować. 

Odbyło się także spotkanie z architektem Panem Koperkiewiczem i Panią 
Piskorską w sprawie zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego. Obecny plan należy zmienić. Zgłosiła się Pani ze Swędkowa, która 
chciała wybudować mieszkanie. Niestety okazało się, że nie może tego zrobić w  
tym miejscu, gdzie by chciała, gdyż plan na to nie zezwala. Na tą chwilę wiadomo, 
że plan będzie zmieniany częściowo, gdyż jest to bardzo kosztowne.  

Pan Wójt poinformował także, że 6 marca w Bibliotece w Elblągu wystąpił 
zespół „Melodie z Godkowa”. Panie odniosły sukces, na ten temat ukazał się także 
artykuł w gazecie.  

Od 7 kwietnia Klub Żuraw Godkowo rozpoczyna rozgrywki. Pan Wójt 
zachęcił do kibicowania, ponieważ trzeba wspierać miejscową drużynę. 

Pan Wójt nadmienił także, że porządkowane jest mienie komunalne. W I 
kwartale2013 r. sprzedaży dokonano dla Pani Elżbiety Kabłasz w Łępnie, Pani 
Pelagi Czarneckiej w Lesiskach, dla Pana Małejko Roberta w Zimnochach, Pani 
Marii Żelanis w Zimnochach, Panu Stanisławowi Owsianieckiemu w Godkowie, za 
łączną sumę netto 72.585,00 zł. 

W dalszej części Pan Wójt poinformował, że zawodniczki ze Szkoły 
Podstawowej w Godkowie odniosły sukces, ponieważ wygrały zawody w 
unihokeja na szczeblu powiatowym. Dzięki wygranej jadą na zawody 
wojewódzkie, które odbędą się w Elblągu. Zawodniczki trenuje Pan Michał 
Dudkiewicz. W zawodach tych III miejsce zajęły także zawodniczki ze Szkoły 
Podstawowej w Bielicy, które trenuje Pani Anna Sarnowska.  
Ponadto w dniu 23 marca w Kurzętniku odbyły się Zimowe Igrzyska Wsi. Gmina 
Godkowo zdobyła VIII miejsce. Łącznie zdobyto 5 medali: 
- złoty medal w trójboju zdobył Pan Adam Gródkowski, 
- srebrny medal w tenisie stołowym zdobyła Pani Katarzyna Małejko,  
- brązowy medal w trójboju zdobyła Pani Sekretarz i Pan Adam Basarab oraz w 
warcabach Pani Maria Basarab. 
W dniu 24 marca odbył się turniej tenisa stołowego w Ornecie. Z terenu gminy w 
zawodach tych  uczestniczyło 13 osób.  
Następnie Pan Wójt przekazał głos dla Pani Jadwigi Bogdaniuk. 
Dyrektor Gimnazjum w Dobrym  poinformowała, że drużyna dziewcząt z 
Gimnazjum zajęła I miejsce w zawodach w unihokeju, dlatego uczennice te pojadą 
na zawody wojewódzkie. Drużyna chłopców zajęła zaś II miejsce i również 
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pojedzie na zawody wojewódzkie. W turnieju z wiedzy pożarniczej II miejsce zajął 
także uczeń gimnazjum, który będzie reprezentował szkołę w eliminacjach 
wojewódzkich.  
 
Ad. pkt. 4.  Interpelacje i wnioski Radnych 
 
Pan Konrad Dyl zawnioskował, by kierownik ZUK na następną sesję przygotował 
sprawozdanie na temat działania oczyszczalni i kanalizacji w Godkowie oraz, by 
Pan Wójt monitorował sprawę dopłat na 2014 rok. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Sekretarz, aby odczytała zapytanie Pana 
Pomarańskiego - stanowiące zał. nr 1 do protokołu, po czym poproszono Panią 
Joannę Kubiak o przyniesienie protokołu z sesji z 14 listopada 2012 roku i z 20 
lutego 2013 roku. 
Sekretarz Pani Danuta Janczuk odczytała stenogram z sesji z 14 listopada 2012 
roku z wypowiedzi Pani Świstak. 
Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła, że każdy ma prawo wypowiedzieć się w 
pkt. zapytania mieszkańców gminy i Pani Mariola Świstak taką szansę dostała. 
Tematy poruszane przez Panią Świstak najpierw odnosiły się do SP w Bielicy 
jednak później dotyczyły Pani Bogdaniuk. Pani Przewodnicząca Rady Gminy 
nadmieniła, że  nie może pozwolić na to, aby podczas obrad był ktoś obrażany, 
próbowała ją uspokoić, podchodziła do niej, ostatecznie odebrała głos i zarządziła 
przerwę. Uważa, że zrobiła dobrze, ponieważ musi pilnować porządku na sesji. 
 
Następnie Sekretarz nie zgodziła się z zarzutami Pana Pomarańskiego, po czym 
odczytała część protokołu z 14 listopada 2012 roku, aby udowodnić, że stenogram i 
protokół są ze sobą zgodne.  
Kolejno Sekretarz odczytała protokół z XXIX sesji z wypowiedzią Pana 
Pomarańskiego, po czym stwierdziła, że wszystko co powiedział jest zawarte w 
protokole. 
 
Pan Wójt powiedział, że są sytuacje w których Wójt jest jako osoba zaproszona. 
Nadmienił, że nie przewodniczy sesji i jest tylko gościem. Warto się zastanowić 
nad osobą, która składa wniosek, ponieważ ta osoba jak sama powiedziała jest 
Delegatem Izb Rolniczych. Na utrzymanie izb rolnych przekazujemy rocznie 2%. 
Pan Wójt zapytał, sołtysów czy którykolwiek z przedstawicieli Izb Rolniczych 
zorganizował spotkanie w jakiejkolwiek miejscowości, czy dostali jakieś pismo od 
Izb Rolniczych. 
Pan Wójt nadmienił, iż problem z Panem Pomarańskim zaczął się od sytuacji 
przetargu na ziemię w Osieku, który miał miejsce jakiś czas temu.  Zdarzyło się, że 
dwóch mieszkańców Osieka startowało w przetargach nieograniczonych z ANR, 
przy czym, w jednym przypadku na prośbę zainteresowanego Wójt ograniczył 
przetarg, dzięki czemu ta osoba zakupiła ziemię po korzystnej cenie. Druga z osób 
nie zgłosiła się do Wójta o ograniczenie przetargu mimo iż, dla Pana 
Pomarańskiego taka informacja została przez Wójta przekazana. W związku z tym 
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druga z osób zapłaciła za ziemię bardzo wysoką cenę. Obecnie poszukuje się osoby 
winnej całej tej sytuacji. Pan Pomarański wiedział o możliwości ograniczenia 
przetargu i nie poinformował zainteresowanego, mimo iż, uważa się za jego 
przyjaciela. Chodzi tutaj o Pana Nadziejko, który jednocześnie chce aby wykonać 
wodociąg do jego gospodarstwa.  Pan Pomarański mógł zareagować. Izby Rolnicze 
są po to, by chronić i służyć rolnikom. 
Pani Przewodnicząca Rady Gminy nawiązała do wypowiedzi sołtysów 
dotyczącej ustawienia stołów na sesji. Zwróciła uwagę, że nie mają odwagi zadać 
pytań na sesji. Wyjaśniła, że takie ustawienie stołów jest po to, by polepszyć 
przepływ informacji oraz, by głosowanie radnych było lepiej widoczne. 
Przewodnicząca Rady Gminy przeprosiła sołtysów, że poczuli się urażeni z tego 
powodu. Poinformowała, że od następnej sesji ustawiony będzie stół szwedzki, 
przy którym poczęstunek będzie możliwy podczas przerwy. 
 
Ad. pkt. 5.  Zapytania mieszkańców gminy. 
 
Pan Wójt nawiązał do uczniów z Gimnazjum, wyjaśnił, że to nie on zajmuje się 
konfliktami, tylko Policja. 
Pani Jadwiga Bogdaniuk – Dyrektor Gimnazjum odniosła się protokołu 
odczytanego przez Panią Sekretarz z  Sesji 14.11.2012 r., a konkretnie do 
wypowiedzi Pani Marioli Świstak.  Poinformowała, że od 13 stycznia 2012 roku do 
dnia dzisiejszego Pani Mariola Świstak nie pracuje. Początkowo była na 
zwolnieniu lekarskim, a od 1 września przebywa na urlopie dla poratowania 
zdrowia. Wyjaśniła, że nie wie skąd Pani Świstak posiadała informacje o  
naderwaniu ucha dla ucznia przez nauczyciela, czy biciu uczniów po głowach. Pani 
Bogdaniuk powiedziała, że jest jedną z pierwszych obecnych osób w szkole, oraz 
jedną z ostatnich osób opuszczających szkołę i nigdy nie słyszała o takich 
wydarzeniach. W ciągu 4 miesięcy pracy z Panią Mariolą Świstak nie zauważyła, 
by działa się jej jakakolwiek krzywda. 
 
Ad. pkt. 6. Prezentacja sprawozdań: 

a) z działalności Komendanta Komisariatu Policji w Pasłęku oraz informacji o 
stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 
Komisariatu Policji w Pasłęku w 2012 roku, przedstawił Pan Zbigniew 
Dabkiewicz -  zał. nr 2 do protokołu. 

b) z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w 2012 roku zaprezentowała Sekretarz Pani Danuta Janczuk - zał. nr 3 do 
protokołu. 

 
Przerwa w obradach 11:45 – 12:00 

 
c.d. prezentacji sprawozdań 

c) z pracy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Godkowie w 2012 roku 
przedstawiła K-k GOPS w Godkowie Pani Małgorzata Hurman  
- zał. nr 4 do protokołu. 
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d) z działalności Biblioteki Publicznej w Godkowie w 2012 roku, 
zaprezentowała Pani Anna Korzeniowska - zał. nr 5 do protokołu. 

 
Ad. pkt. 7.  Podjęcie uchwały nr XXX/143/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że uchwałę omówiono na 
posiedzeniu Komisji 25.03.2013 r., po czym odczytała projekt, poddała go pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 13 głosami „za”, jako: 
  
Uchwała NR XXX/143/2013 Rady Gminy Godkowo - załącznik nr 6 do 
protokołu 
 
Ad. pkt. 8.  Podjęcie uchwały nr XXX/144/2013  w sprawie zmian  budżetu 
Gminy na 2013 rok. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że uchwałę omówiono na 

posiedzeniu Komisji 25.03.2013 r., po czym odczytała projekt, poddała go pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 13 głosami „za”, jako: 
  

 
Uchwała NR XXX/144/2013 Rady Gminy Godkowo - załącznik nr 7 do 
protokołu 
 
Ad. pkt. 9.  Podjęcie uchwały nr XXX/145/2013 w sprawie przekazania 
środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że uchwałę omówiono na 
posiedzeniu Komisji po czym odczytała projekt, poddała go pod głosowanie, w 
wyniku którego został przyjęty 13 głosami „za”, jako: 
 
 
Uchwała NR XXX/145/2013 Rady Gminy Godkowo - załącznik nr 8 do 
protokołu 
 
Ad. pkt. 10.  Podjęcie uchwały nr XXX/146/2013 w sprawie uchwalenia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Godkowo. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że uchwałę omówiono na 
posiedzeniu Komisji, po czym odczytała projekt, poddała go pod głosowanie, w 
wyniku którego został przyjęty 13 głosami „za”, jako: 
 
Uchwała NR XXX/146/2013 Rady Gminy Godkowo - załącznik nr 9 do 
protokołu 
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Ad. pkt.11.  Podjęcie uchwały nr XXX/147/2013 w sprawie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 2014 rok. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że uchwałę omówiono na 

posiedzeniu Komisji, po czym odczytała projekt, poddała go pod głosowanie, w 
wyniku którego został przyjęty 8 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw”, i 1 głosie 
wstrzymującym jako: 
 
 
Uchwała NR XXX/147/2013 Rady Gminy Godkowo - załącznik nr 10 do 
protokołu 
 
Ad. pkt. 12. Podjęcie uchwały nr XXX/148/2013 zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia przedmiotu Komisji Rady Gminy oraz ustalenia składu 
osobowego tych Komisji.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że uchwałę omówiono na 
posiedzeniu Komisji, po czym odczytała projekt, który poddała go pod głosowanie, 
w wyniku którego został przyjęty 13 głosami „za”, jako: 
 
Uchwała NR XXX/148/2013 Rady Gminy Godkowo - załącznik nr 11 do 
protokołu 
 
Ad. pkt. 13. Podjęcie uchwały  nr XXX/149/2013 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Elbląskiemu na realizację zadania publicznego.  
 

Pani Skarbnik, wyjaśniła, że chodzi o przekazanie 35 tys. zł na remont 
chodnika w Osieku na odcinku 700 m, wspólnie z powiatem, którego wkład 
wyniesie także 35 tys. zł               

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt, poddała go pod głosowanie, 
w wyniku którego został przyjęty 13 głosami „za”, jako: 
 
Uchwała NR XXX/149/2013 Rady Gminy Godkowo - załącznik nr 12 do 
protokołu 
 
Ad. pkt. 14.  Podjęcie uchwały nr XXX/150/2013 w sprawie przyjęcia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Godkowo w 2013 roku. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że uchwałę omówiono na 
posiedzeniu Komisji, po czym odczytała projekt, poddała go pod głosowanie, w 
wyniku którego został przyjęty 13 głosami „za”, jako: 
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Uchwała NR XXX/150/2013 Rady Gminy Godkowo - załącznik nr 13 do 
protokołu 
 
Ad. pkt. 15.   Podjęcie uchwały nr XXX/151/2013 w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Godkowo. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że uchwałę omówiono na 

posiedzeniu Komisji, po czym odczytała projekt, poddała go pod głosowanie, w 
wyniku którego został przyjęty 12 głosami „za”, przy 1 głosie wstrzymującym 
jako: 
 
Uchwała NR XXX/151/2013 Rady Gminy Godkowo - załącznik nr 14 do 
protokołu 
 
Ad. pkt. 16.   Podjęcie uchwały nr XXX/152/2013 w sprawie nadania Statutu 
dla Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Godkowie.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że uchwałę omówiono na 

posiedzeniu Komisji, po czym odczytała projekt, poddała go pod głosowanie, w 
wyniku którego został przyjęty 13 głosami „za”, jako: 
 
Uchwała NR XXX/152/2013 Rady Gminy Godkowo - załącznik nr 15 do 
protokołu 

 
 

Obrady o godz. 12:45 opuścił Radny Pan Ryszard Pryt 
 

Przerwa w obradach 12:45 – 12:55 
 
Ad. pkt. 17.   Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
 

Pan Wójt poinformował, że sprawozdanie z działalności kanalizacji i 
oczyszczalni w Godkowie na kolejną sesję przygotuje K-k ZUK wraz z K-k 
Referatu GKŚ. 
Wyjaśnił, że Niekorzystne Warunki opracowywane są w Puławach, ale jesteśmy 
uzależnieni od Parlamentu Europejskiego. Zapewnił, że zrobi wszystko, byśmy w 
nowym okresie finansowania nie pozostali stratni. Chyba, że będą inne kryteria, 
które mogą nas wyeliminować. Unia Europejska może ustalić trudniejsze kryteria, 
do których się nie załapiemy. Z naszej strony nie powinno być żadnych 
niedociągnięć. Następnie Pan Wójt przekazał głos dla Pani Joanny Kubiak w 
związku z wyodrębnieniem funduszu sołeckiego w 2014 r.  

Pani Joanna Kubiak powiedziała, że na dzisiejszej sesji została podjęta 
uchwała o wyodrębnieniu funduszu sołeckiego na 2014 rok. Poinformowała także 
jakich terminów należy przestrzegać. Urząd Gminy Godkowo do końca lipca 
powinien poinformować sołectwa o przysługujących im kwotach. Natomiast 



10 

 

sołectwa do końca września powinny złożyć wnioski na realizację zadań w 2014 
roku. 
W obecnym czasie zaczęło się wydatkowanie funduszu sołeckiego na 2013 rok. 
Należy pamiętać, aby nie wykonywać wydatkowania na własną rękę, ale wyłącznie 
za pośrednictwem urzędu. 

Pan Wójt zapytał sołtysów, czy chcą, aby zostały szczegółowo omówione 
informacje na temat wyjazdów do obwodu kaliningradzkiego. Sołtysi 
odpowiedzieli, że wszyscy wiedzą i znają te zasady.  

Pani Joanna Kubiak poinformowała, że informacje na ten temat zostały 
skserowane i przekazane dla sołtysów w celu wywieszenia ich na tablicach 
ogłoszeń w poszczególnych sołectwach.  

Sekretarz Pani Danuta Janczuk poinformowała, że gmina złożyła do 
Władzy Wdrażającej Programy Europejskie wniosek z działania 8.3 na 
przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu. W projekcie został założony dostęp do 
szeroko pasmowego Internetu dla 110 gospodarstw domowych, dla których ma być  
dostarczony komputer stacjonarny i Internet, a także 42 komputery i Internet do 
jednostek podległych. Zgodnie z założeniami Szkoła Podstawowa w Godkowie 
otrzyma 5 jednostek, Szkoła Podstawowa w Bielicy 3, Gimnazjum w Dobrym 5, 
GOPS w Godkowie 2, Biblioteka Publiczna w Godkowie 5 jednostek oraz 
drukarkę, 11 świetlic wiejskich po 2 zestawy oraz drukarkę. Projekt będzie trwał 24 
miesiące, na początku zostaną wytypowani beneficjenci. Projekt będzie obejmował 
dzieci i młodzież, które uczą się dobrze tzn. otrzymują średnią powyżej 4,5, 
rodziny zastępcze, osoby powyżej 50 r.ż, które chciałby podwyższyć swoje 
kompetencje, osoby niepełnosprawne oraz rodziny, które są podopiecznymi GOPS. 
W projekcie zostało także założone utworzenie strony internetowej dla gminy. 
Trwałość projektu wynosi 5 lat. 

Pani Renata Korwel zapytała, dlaczego nie ujęto radnych przy 
uwzględnieniu grup objętych tym dofinansowaniem.  

Sekretarz Pani Danuta Janczuk odpowiedziała, że nie widzi problemu, by 
część radnych była wytypowana do jakieś grupy. Nadmieniła także, że to nie urząd 
ustalał te kryteria. 
 
Ad. pkt. 18.   Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji. 
 

Protokół został udostępniony do wglądu dla Radnych, którzy zapoznali się z 
jego treścią i nie wnieśli uwag. Protokół został przyjęty 12 głosami „za”. 
 

Sekretarz Pani Danuta Janczuk przypomniała, że jakiś czas temu 
zaproszono radnych i sołtysów do konkursu Wieś z Inicjatywą. Dnia 30 kwietnia 
2013 upływa termin składania wniosków. Celem tego konkursu jest wyłonienie i 
promocja wsi, która w 2012 roku dzięki własnej społecznej aktywności poprawiła 
jakość życia w swojej miejscowości. Zgodnie z regulaminem w konkursie może 
uczestniczyć każda ze wsi powiatu elbląskiego, która wypełni formularz  
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zgłoszeniowy i złoży go wraz z załącznikami potwierdzającymi działania i 
realizację inicjatywy w roku 2012. 
Na zwycięskie wsie czekają atrakcyjne nagrody: 

a) za I miejsce 7.000 tyś zł 
b) za II miejsce 5.000 tyś zł 
c) za III miejsce 3.000 tyś zł 

Komisja konkursowa może przyznać także cztery wyróżnienia o wartości 1000 zł. 
 

Pani Renata Korwel zaprosiła sołtysów wsi, w których nie ma świetlic 
wiejskich do współpracy ze Stowarzyszeniem Pomocna Dłoń oraz do zgłaszania 
pomysłów.  

Pani Elwira Dzika podziękowała sołtysom i radnym za zabranie deklaracji. 
Do gminy wpłynęło 430 deklaracji. Rekordzistą była Sołtys z Grądek, która 
dostarczyła do Urzędu 60 deklaracji. Jeśli jeszcze ktoś nie zdążył złożyć deklaracji, 
można zgłosić się w tym celu do końca tygodnia. 

Pani Wiesława Staruch zapytała, czy jeżeli dziecko wyjedzie z domu na 
studia i nie zdąży się tego zgłosić – czy opłaty uiszczone w podwyższonych 
kwotach przechodzą na kolejny miesiąc?  

Pani Elwira Dzika odpowiedziała, że podstawą jest złożenie deklaracji, z 
zaznaczeniem pomniejszonej liczy domowników. Jeżeli zapłaci się więcej, to nie 
przejdzie to na poczet kolejnego miesiąca, ponieważ Związek nie będzie wiedział o 
zmianach w liczebności domowników. O wszystkich zmianach należy 
poinformować Związek, najpierw nawet telefonicznie, a później pisemnie. 
Następnie Pani Elwira Dzika wyjaśniła, że do tej pory było zawartych 536 umów, 
natomiast dotąd złożono 430 deklaracji więc wynik jest zadawalający. 

Pani Renata Korwel zapytała jakie są konsekwencje nie złożenia deklaracji. 
Pani Elwira Dzika odpowiedziała, że takie osoby zostaną zobligowane 

przez Związek, ponieważ niebawem nasz cały system ewidencyjny zostanie 
przegrany i przekazany do nich.  

Sekretarz zapytała na jakiej podstawie dane z ewidencji zostaną przekazane, 
bo ich właścicielem jest MSWiA, więc musi być ich zgoda. 

Pani Elwira Dzika odpowiedziała, że dane osobowe zostaną przekazane na 
podstawie porozumienia Związku Gmin. Na pewno wszystko odbędzie się zgodnie 
z prawem. Na stronie PUK Pasłęk ukazała się informacja o tym, iż nie ma 
obowiązku wypowiadania umów, ponieważ wygasają one automatycznie, jednak 
proponowała, by wypowiedzieć te umowy pisemnie. 
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Ad. pkt. 19.   Zakończenie obrad.  
 

Wobec wyczerpania porządku sesji Przewodnicząca Rady o godz. 13:15 
zakończyła obrady i podziękowała zebranym za przybycie. 
 
 
 
Protokołowała        Przewodniczyła 
   Inspektor              Przewodnicząca Rady Gminy 
Joanna Kubiak            Ela Krystyna Jankowiak 

                                        


